

GUATEMALA

Finca El Cascajal

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Country: Guatemala
Region: Aldea San Nicolas
Altitude: 1.200 - 1.600 masl.
Farm: 550 ha.

Finca El Cascajal is located in Aldea San Nicolas, in the municipality of Esquipulas, Chiquimula, in eastern Guatemala. The farm was founded in 1992 by Don Francisco Amadeo Palencia Rivas and has since developed into a model farm focused on quality, innovation and environmental conservation. Covering around 665 hectares, with 550 hectares dedicated to coffee, El Cascajal produces Catuai, Caturra, Bourbon and Pacamara. Around 90% of the coffee is grown under shade, surrounded by native trees and diverse vegetation.

The farm is also home to an exceptional variety of flora and fauna, with 176 bird species and 112 species of orchids. Among them is Ornithocephalus cascajalensis Archila, an orchid discovered on the farm in 2011. Beyond coffee production, El Cascajal serves as a center for agricultural technology and knowledge, sharing experience with local farmers and development organizations. Their approach combines high-quality coffee production with a strong commitment to protecting the unique ecosystem surrounding the farm.



Coffees

Citric

Velvety

Creamy

Stone Fruit

Chocolate

Nuts

Variety: Caturra, Bourbon, Pacamara

Processing: Washed

Grade: SHB EP



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany

Phone +49 (0)40 373 367

E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 (0)41 728 7286

E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building, 1st floor
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Tel. +44 (0)20 7796 2255

E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de

GUATEMALA

Finca El Cascajal

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land: Guatemala
Region: Aldea San Nicolas
Anbauhöhe: 1.200 - 1.600 masl.
Farm: 550 ha.

Die Finca El Cascajal liegt in Aldea San Nicolas, in der Gemeinde Esquipulas im Departamento Chiquimula im Osten Guatemalas. Die Farm wurde 1992 von Don Francisco Amadeo Palencia Rivas gegründet und hat sich seitdem zu einer Modellfarm entwickelt, die Qualität, Innovation und Umweltschutz miteinander verbindet. Auf rund 665 Hektar werden auf 550 Hektar Kaffee angebaut. Zu den angebauten Sorten gehören Catuai, Caturra, Bourbon und Pacamara. Rund 90 % des Kaffees wachsen unter dem natürlichen Schatten verschiedener Bäume und Pflanzen.

Neben dem Kaffeeanbau zeichnet sich die Farm durch ihre außergewöhnliche Artenvielfalt aus. Die umliegenden Waldflächen bieten Lebensraum für 176 Vogelarten und 112 Orchideenarten. Darunter befindet sich auch Ornithocephalus cascajalensis Archila, eine Orchideenart, die 2011 auf der Farm entdeckt wurde. El Cascajal dient außerdem als Zentrum für landwirtschaftlichen Austausch und Technologietransfer und teilt sein Wissen mit lokalen Farmern sowie verschiedenen Entwicklungsorganisationen. Die Farm verbindet damit hochwertigen Kaffeeanbau mit einem starken Engagement für den Erhalt des einzigartigen Ökosystems.



Kaffees

Zitrish

Samtig

Cremig

Steinobst

Schokolade

Nüsse

Varietäten: Caturra, Bourbon, Pacamara

Aufbereitung: Gewaschen

Grade: SHB EP



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany

Phone +49 (0)40 373 367

E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 (0)41 728 7286

E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building, 1st floor
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Tel. +44 (0)20 7796 2255

E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de